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Abstract (en)
The invention relates to a lost foam pressure casting process for metal pieces. This process consists, after having filled the mould with metal in the
liquid state and before the solidified fraction of metal exceeds 40% by weight, in applying an isostatic gaseous pressure over the entire mould/metal,
of which the value is between 1.5 and 10 mPa. The invention applies to the production of pieces, particularly made from aluminium alloys, having
improved mechanical characteristics and, in particular, better resistance to fatigue. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention est relative à un procédé de moulage à mousse perdue et sous pression de pièces métalliques. Ce procédé consiste après avoir rempli
le moule avec le métal à l'état liquide et avant que la fraction solidifiée de métal ne dépasse 40% en poids à appliquer une pression gazeuse
isostatique sur l'ensemble moule-métal dont la valeur est comprise entre 1,5 et 10 MPa. L'invention trouve son application dans l'obtention de pièces
notamment en alliages d'aluminium présentant des caractéristiques mécaniques améliorées et en particulier une meilleure tenue à la fatigue.
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